

Manderley

Since / Depuis 1960

RISK-FREE  
GUARANTEE  
\*\*\*  
GARANTIE  
SANS RISQUE

★ ★ ★ PRO Grade ★ ★ ★  
**BUILD AND REPAIR**  
**GRASS SEED**

GETTING A NEW SEEDING OFF TO A GOOD, HEALTHY START IS CRITICAL TO ITS LONG-TERM PERFORMANCE. MANDERLEY MANDERLEY PRO GRADE BUILD AND REPAIR IS A PREMIUM BLEND OF 50% FAST GERMINATING RYEGRASS, 30% FINE FESCUE AND 20% KENTUCKY BLUEGRASS WITH A 50% COATING FOR MOISTURE RETENTION AND EARLY NUTRIENT DELIVERY. MANDERLEY BUILD AND REPAIR USES GO 'N' GROW TO SAFELY DELIVER KEY NUTRIENTS VITAL TO EARLY PLANT GROWTH RIGHT ON THE SEED. THREE KEY MICRONUTRIENTS- ZINC, MANGANESE, AND IRON, COMBINED WITH THE MOISTURE RETENTION COATING PROVIDES OPTIMUM CONDITIONS FOR GERMINATION AND ESTABLISHMENT - EVEN IN UNFAVORABLE ENVIRONMENTS. (FORMATS: 1 KG AND 22.7 KG)

- 30% - **BOREAL** CREEPING RED FESCUE
- 30% - VNS PERENNIAL RYEGRASS
- 20% - **GATEWAY** KENTUCKY BLUEGRASS
- 20% - **DOUBLE TIME GLS** PERENNIAL RYEGRASS

Seeding Rate (per kg)	Traffic Tolerance	Light Requirements	Mowing Height
<b>New Lawn:</b> 318 ft <sup>2</sup> / 29.5 m <sup>2</sup>	Excellent	Full Sun and Partial Shade	2.5" -3.5"
<b>Overseeding:</b> 637.5 ft <sup>2</sup> / 59 m <sup>2</sup>			

Exceeds "Canada No. 1 Lawngrass Mixture" Standard	% Weed Seed	% Other Crop Seed	% Grass Seed	% Germination
PRO GRADE BUILD AND REPAIR	0.06%	0.21%	98.1%	93.5%
Canada No. 1 Lawngrass Mixture	up to 0.5%	up to 2.0%	90%	70%



**Go 'N' Grow**  
HealthyGrass **FAST**

Go 'N' Grow delivers a strong start for your new planting, enhancing not only emergence but dramatically improving establishment. Go 'N' Grow improves seedling growth by providing plants small amounts of important nutrients right after germination - before the plant can easily access soil nutrients on its own. Go 'N' Grow improves germination, early plant growth, establishment, and early -season growth, even in challenging growing conditions! Go 'N' Grow has been extensively tested and has demonstrated early plant growth benefits in turfgrasses time and again.

- Go 'N' Grow applied to seed results in:
- » Faster, more even emergence
  - » Larger, more vigorous seedlings
  - » Longer roots, greater root mass
  - » Better ability to cope with early season stress

WWW.MANDERLEY.COM - 1-888-225-3885



Platinum member

# Manderley

Since / Depuis 1960

RISK-FREE  
GUARANTEE  
\*\*\*  
GARANTIE  
SANS RISQUE

★ ★ ★ **Qualité PRO** ★ ★ ★

## SEMENCE

# RENFORCEMENT ET RÉPARATION

OFFRIR AUX NOUVELLES SEMENCES UN DÉPART SAIN EST ESSENTIEL À LEUR PERFORMANCE À LONG TERME DURANT TOUTE LA SAISON. MANDERLEY RENFORCEMENT ET RÉPARATION EST UN MÉLANGE DE QUALITÉ SUPÉRIEURE DE 50 % D'IVRAIE VIVACE À GERMINATION RAPIDE, 30 % DE FÉTUQUE FINE ET 20 % DE PÂTURIN DU KENTUCKY AVEC UNE COUCHE DE 50 % DE RÉTENTION D'HUMIDITÉ ET UNE DISTRIBUTION HÂTIVE DE SUBSTANCES NUTRITIVES. MANDERLEY RENFORCEMENT ET RÉPARATION UTILISE GO 'N' GROW POUR DISTRIBUER DIRECTEMENT SUR LA SEMENCE DES SUBSTANCES NUTRITIVES VITALES ESSENTIELLES AU PREMIER STADE DE DÉVELOPPEMENT DE LA PLANTE. TROIS MICRO-SUBSTANCES NUTRITIVES ESSENTIELLES - ZINC, MANGANÈSE ET FER, COMBINÉS À LA COUCHE DE RÉTENTION D'HUMIDITÉ PROCURENT LES CONDITIONS OPTIMALES POUR LA GERMINATION ET L'ENRACINEMENT - MÊME DANS DES ENVIRONNEMENTS DÉFAVORABLES. (FORMATS: 1 KG ET 22.7 KG)

30% - **BOREAL** FÉTUQUE ROUGE TRAÇANTE  
30% - VNS IVRAIE VIVACE  
20% - **GATEWAY** PÂTURIN DU KENTUCKY  
20% - **DOUBLE TIME GLS** IVRAIE VIVACE

Taux d'application (kg)	Tolérance à l'achalandage	Besoin en ensoleillement	Hauteur de la tonte
<b>Nouvelle pelouse:</b> 318 pi <sup>2</sup> / 99,5 m <sup>2</sup>	Excellent	Plein soleil, ombrage partielle	2,5"-3,5"
<b>Sursemis:</b> 637,5 pi <sup>2</sup> / 59 m <sup>2</sup>			

Dépasse le standard "Mélange à pelouse Canada no. 1"	% semence de mauvaise herbe	% semence d'autre culture	% Semence de gazon	% Germination
<b>QUALITÉ PRO RENFORCEMENT ET RÉPARATION</b>	0,06%	0,21%	98,1%	93,5%
Mélange à pelouse Canada no. 1	Jusqu'à 0,5%	Jusqu'à 2,0%	90%	70%



## Go 'N' Grow

Healthy Grass - **FAST**

Go 'N' Grow offre un bon départ à votre nouvelle plantation, augmentant non seulement l'émergence mais aussi l'enracinement. Go 'N' Grow améliore la croissance du semis en procurant aux plantes de petites quantités de substances nutritives importantes immédiatement après la germination - avant que la plante ne puisse avoir facilement accès aux substances nutritives du sol par elle-même. Go 'N' Grow améliore la germination, le début de la croissance des plantes, l'enracinement et la croissance en début de saison, même dans des conditions de croissance difficiles! Go 'N' Grow a été testé méticuleusement et a démontré régulièrement de nets avantages pour les débuts de croissance des gazons.

En appliquant Go 'N' Grow à vos semences, vous obtenez :

- » Une émergence plus rapide et uniforme
- » Des plantations plus larges et vigoureuses
- » Des racines plus longues et un plus grand volume de racines
- » Une plus grande habileté à faire face au stress de début de saison

WWW.MANDERLEY.COM - 1-888-225-3885

LES SOCIÉTÉS  
LES MIEUX  
GÉRÉES

Membre  
platine